
  
Z A P I S N I K

sa 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija, održane dana 07. ožujka 2025. godine, u 
prostorijama Upravne zgrade Općine u Orliću  s početkom u 16,00  sati. 
Nazočni članovi Vijeća: Dragan Vukmirović, Dmitar Gojko, Mirko Trifunović,, Branka Petko,  
Neven Karna i  Dijana Lipovina.
Opravdano odsutan: Ivan Vidović.  
Ostali nazočni: Načelnik Općine – Milan Đurđević i direktorica Komunalnog društva Biskupija  
d.o.o. – Jovanka Ilić.
Zapisničar:
Valerija Vukušić
(O radu 28. sjednice Općinskog vijeća postoji tonski zapisi.)

Predsjednik  vijeća  Dragan  Vukmirović  otvorio  je  28.  sjednicu,  pozdravio  prisutne 
vijećnike i konstatirao da je na sjednici od 7 vijećnika prisutno 6 vijećnika. Napomenuo je da 
postoji kvorum za pravovaljani rad sjednice  i uz to naveo da su vijećnici uz materijale dobili i  
prijedlog dnevnog reda. 

Predsjednik vijeća je  konstatirao da je od  6 prisutnih vijećnika, 6 vijećnika glasovalo  
„ZA“ predloženi dnevni red, koji se kao takav prihvaća.

Dnevni red
1.Aktualni sat: 

1. 1.1.Vijećnička pitanja i odgovori;
2. Usvajanje Zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija;
3.  Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2024. godinu;
4. Prijedlog  Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Biskupija;
5. Izvještaj o  radu Komunalnog društva Biskupija  d.o.o. za 2024. godinu;
6. Razno;

Ad-1.1. Vijećnička pitanja i odgovori;
Predsjednik  Općinskog  vijeća  je  otvorio  prvu  točku  dnevnog  reda  te  zamolio  vijećnike  za 
vijećnička pitanja. 
Vijećnik Neven Karna je postavio pitanje Načelniku: Koji su radovi trenutno u Biskupiji i tko ih 
izvodi?

-  U toku su radovi na postavljanju optičkog kabla kroz teritoriju naše Općine s ciljem da 
svaka kuća dobije optički Internet. Investitor je A1 koji je pobijedio na natječaju, radove 
izvodi firma Kabelnet iz Biskupije.

Vijećnik Dmitar Gojko je postavio pitanja Načelniku: Kad će biti postavljeni putokazi na cestama, 
kad se očekuje rekonstrukcija Manojlovića ulice i može li se šta napraviti da se pokrpaju rupe na  
cesti oko groblja u Riđanima?

- Putokazi će biti postavljani u dogovoru sa nadležnim osobama iz Županijske uprave  za 
ceste.

- Nastavak rekonstrukcije Manojlovića ulice očekujemo tokom tekuće građevinske sezone.
- Udarne rupe na cesti oko groblja u Riđanima biti će sanirane kroz Ugovor o održavanju koji 

imamo sa Cestama Šibenik d.o.o.



 

Ad-2. Usvajanje Zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Biskupija;
Predsjednik vijeća dao je na raspravu Zapisnik s 27. sjednice Općinskog vijeća općine Biskupija.

Nakon kraće rasprave predsjednik vijeća je konstatirao da je od prisutnih 6 vijećnika  
Općinskog vijeća 6 vijećnika glasovalo „ZA“ i da se prihvaća Zapisnik sa  27. sjednice Općinskog 
vijeća Općine Biskupija.

Ad-3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2024. godinu;
U svom obrazloženju načelnik je istaknuo da se ovom Odlukom o raspodijeli rezultata za 

2024. godinu iskazuje razlika između ostvarenih prihoda i izvršenih rashoda, kao i odredba o 
rasporedu viška prihoda. 

Predsjednik vijeća je stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao da je od prisutnih 6  
vijećnika Općinskog vijeća 6 vijećnika glasovalo „ZA“ te da se prihvaća Prijedlog i  usvaja  
Odluka o raspodjeli rezultata za 2024. godinu, a koja ujedno čine sastavi dio ovog Zapisnika.

Ad-4. Prijedlog  Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Biskupija;
Načelnik je istaknuo da se pošto su se stekli uvjeti određeni zakonom u Statutu Općine 

Biskupija ovom Odlukom dodaje članak 50.a koji glasi: „Pripadnicima hrvatskog naroda u Općini 
Biskupija  jamči  se  prava  na  zamjenika  općinskog  načelnika  koji  se  bira  iz  reda  pripadnika 
hrvatskog naroda sukladno Zakonu“.  

Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Prijedlog na glasovanje te je konstatirao 
da je od prisutnih 6 vijećnika 6 vijećnika je glasovalo „ZA“,  te se prihvaća Prijedlog i usvaja  
Statutarna Odluka o izmjenama i dopunama Statuta Općine Biskupija, a koji ujedno čini sastavi  
dio ovog Zapisnika.

Ad-5. Izvještaj o  radu Komunalnog društva Biskupija  d.o.o. za 2024. godinu;
Predsjednik vijeća je izvijestio vijećnike da su u materijalima za vijeće dobili Izvještaj o 

provedbi  Godišnjeg programa rada i financijskog plana Komunalnog društva Biskupija d.o.o. za 
2024. godinu, otvorio raspravu po pitanju ove točke dnevnog reda, te je zahvalio direktorici 
Komunalnog društva Biskupija  gospođi Jovanki Ilić na prisustvovanju  sjednici. 

Predsjednik vijeća je nakon aktivnog učešća vijećnika u raspravi te odgovora i pojašnjenja  
od  strane  Direktorice  komunalnog  društva  Biskupija,  stavio  Izvještaj   na  glasovanje  te  je  
konstatirao da je od prisutnih 6 vijećnika Općinskog vijeća, 6 vijećnika  glasovalo  „ZA“,  te  se  
prihvaća  Prijedlog Izvješća i usvaja Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o radu Komunalnog  
društva Biskupija d.o.o. za 2024. godinu, a koji čini sastavni dio ovog Zapisnika.

Ad-6. Prijedlog  odluke o plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine Biskupija;
Predsjednik vijeća je istaknuo da se ovom Odlukom određuje osnovica i koeficijent za 

obračun plaće općinskog načelnika koji dužnost obavlja profesionalno te druga prava općinskog 
načelnika iz radnog odnosa.

Predsjednik vijeća je stavio Prijedlog odluke na glasovanje te je konstatirao da je od  
prisutnih 6 vijećnika Općinskog vijeća, 6 vijećnika je glasovalo „ZA“ usvajanje Odluke o  plaći i  
drugim pravima općinskog načelnika Općine Biskupija, koja čini sastavni dio Zapisnika;

Ad-7. Izvještaj o stanju zaštite od požara na području općine Biskupija u 2024. godini;
Predsjednik vijeća je obrazlažući ovu točku dnevnog reda  istakao da je zaštita od požara 

uređena Zakonom o zaštiti od požara i koji čini sastavni dio ovog izvješća kao i subjekti koji 
provode zaštitu od požara definirani su Zakonom.
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Predsjednik vijeća je nakon kraće rasprave stavio Izvještaj na glasovanje te je konstatirao 
da je od prisutnih 6 vijećnika Općinskog vijeća,  6 vijećnika  glasovalo  „ZA“  te da se prihvaća i  
usvaja Izvješće o stanju zaštite od požara na području Općine Biskupija u 2024. godini., koje  
ujedno čini sastavi dio ovog Zapisnika.

Ad-8.Razno. 
Načelnik se zahvalio vijećnicima na uspješnom radu tokom proteklih godina.

 Sjednica je završila s radom u 16,20 sati.

  
  OPĆINSKO VIJEĆE
  OPĆINE BISKUPIJA

Zapisničar:

Valerija Vukušić                                    Predsjednik Vijeća: 
       

                                                                                                                    Dragan Vukmirović, v.r. 
KLASA: 024-02/25-01/2
URBROJ: 2182-17-01-25-02
U Orliću, 03.  ožujka 2025. god.
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